
 
 
 
 
 
 
Interpellation till ordförande Peter Frej, Socialnämnden, Värmdö kommun 2017-05-29 
 
 
 

Omorganisationen på socialtjänsten 
 
 
Vi har nåtts av ett öppet brev från personalen på Socialförvaltningen där de uttrycker sin oro 
för framtiden. I mitt fall som suttit i den här nämnden länge så känns det som en påminnelse 
om sommaren 2015. Då slutade många socialsekreterare här och det blev ganska kaotiskt 
innan man vände trenden igen. Personalen känner sig åsidosatta i den nya omorganisationen, 
de ifrågasätter hur pengar ska kunna sparas på den, de är oroliga för ombyggnationen på 
förvaltningen mm. De signalerar ett stort missnöje med hur det här är skött i fråga om 
medbestämmande och säger att risken finns för nya uppsägningar.  
 
Därför vill jag fråga 
 
Kommer man att kunna säkerställa rättssäkerheten gentemot klienterna? 
 
Kommer det att finnas ny personal att anställa om de gamla slutar eller måste vi ånyo anställa 
dyra konsulter för att klara av arbetet? 
 
 
Ulla Staaf 
Johnny Tedenfors 
Sandro Wennberg 
Emmy Sjöblom 
 
 
 
 
 
 
 


